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3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 
 

Tomko: 

Budova areálu Slavoja pri hokejbalovom ihrisku, šatne a sprchy. Chcel by som sa spýtať, 

šatne sú v poriadku pre tých hokejbalistov, ale v sprchách  netečie teplá voda. Tí prakticky 

hokejbalisti sú nútení ísť sprchovať sa na Základnú školu, Štefánika, potom mokrí sa vracajú 

späť do toho areálu Slavoja. Nedá sa niečo s tými sprchami tam zrobiť, aby tiekla tam tá tepla 

voda, žeby, tí  hráči mali možnosť sa osprchovať aj v teplej vode?  

 

PhDr. Čižmár: 

Šatne a sprchy pre hokejbalistov. Zatiaľ takúto požiadavku sme nemali zo strany 

hokejbalového klubu. Ďakujeme za podnet, budeme ju riešiť samozrejme v spolupráci so 

zástupcom hokejbalového klubu. V tomto prípade vystupoval väčšinou za tento klub pán 

Lapitka. Hokejbalisti disponujú týmto ihriskom na základe nájomnej zmluvy, ktorú majú 

odsúhlasenú, myslím, že ešte z roka 2013 ak sa nemýlim. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


